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LA PASSION DU HAUT-PARLEUR TWE ETE R

100813M

1" - SHIELDED SOFT DOME - 25 mm

Shielded magnet for audio/video
1" impregnated textile dome
Polymer face plate

reinforced glass fiber
Replaceable voice coil assembly
Ferrofluid cooled voice coil
Vented pole piece

Anti-magnétique pour audio/vidéo
Déme 25 mm textile

Face polymére

renforcée fibre de verre

Equipage mobile interchangeable
Bohine refroidie par ferrofluide
MNoyau ventilé

The carefully designed “catenary”™ profile of this critically damped, soft textile dome allows clarity of sound reproduction, 1ogether with
high efficiency from 4 kHz to 20 kHz £ 2 dB, high power handling capacity of 70 Wrms. Easily coupled with 2nd order crossover as
shown Fig 1. Two crossover points are suggested for adequate power handling

A shielded magnel system makes it ideally suited for audio-video and multimedia systems, the vented pole piece and tuned cavity
equalize the dome pressure and reduce the resonance frequency.

Daoté d'un déme souple de 25 mm en textile imprégné, d'un profil “chainette™ optimisé el d'un traitement amortissant, ce tweeler
particulitrement musical conjugee les avantages d'un rendement éleve, d'une lindarité exceptionnelle, de 4 kHz 5 20 kHz £ 2 dB 1
d'une puissance admissible de 70 Wrms. Il peut étre filleé au second ordre (12 dB/Oct) selon le shéma Fig 1. Deux fréquences de
coupure sanl proposées afin d'obtenir la tenue en Puissance adéquate. Ce Iweeter comporbe une contre-ferrite f un capal anti
magnétique (application audio-vidéo). Le noyau ventilé et la covité accordée libérent totalement le dome et abaissent la inéquence de
rosOnance

"H

Y

AWO2SM1  DOATTMO00 100942P



	Slide 1

